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El ple, que compte amb l’assistència de tots els regidors excepte Núria Bonfill del PSC i Anna 
Xaus d’ERC, comença amb la votació necessària per la inclusió de dos punts d’urgència. Després, 
com és habitual, s’aproven les actes anteriors i es dóna compte als ple dels decrets d’alcaldia del 
darrer mes.  
 
A continuació, s’aprova per unanimitat el calendari de festes locals per l’any 2023. Serà festiu el 6 
de febrer (festa major d’hivern) i el 16 d’agost (festa major d’estiu). 
 
CONVENI PER A LA CAMPANYA D’EXCAVACIONS PER L’ANY 2022 
 
Tot i que es tracta d’una 
col·laboració que ja es va aprovar 
anteriorment, es porta a ple un 
annex al conveni específic entre 
l’Ajuntament de Capellades i 
l’Institut Català de Paleoecologia 
Humana i Evolució Social per a la 
campanya 2002 d’excavacions i 
recerca al jaciment de l’Abric 
Romaní. L’equip de govern explica 
que des del 2009 es fa un conveni 
estable i es pretén anar-lo 
prorrogant; i també s’explica que 
l’aportació serà de 4.000€. Tot i que 
la campanya 2022 ja s’ha acabat, es fa ara l’aprovació per tal de regularitzar la col·laboració. Els 
diferents grups reconeixen la tasca realitzada pels arqueòlegs, sobretot per les descobertes 
realitzades enguany. El punt s’aprova per unanimitat. 
 
 
AJUTS A LES ACTIVITATS EXTRA ESPORTIVES I AL TRANSPORT  
 
Es tracta de dos punts diferents. D’una banda es presenta una convocatòria d’ajuts per la pràctica 
d’activitats extraescolars esportives, per tal d’acostar i fomentar la pràctica de l’esport a totes les 
persones menors d’edat del municipi. D’altra banda, es presenta una convocatòria d’ajuts de 
transport per a les persones estudiants que cursen ensenyaments post obligatoris fora de 
Capellades, per tal de fomentar l’estudi al jovent capelladí. Ambdós es venen presentant durant 
els darrers anys; un cop publicat hi haurà un termini del 10 al 30 d’octubre i la resolució serà al 
novembre. Els diferents grups s’hi mostren favorables i s’aprova per unanimitat. 
 
Tot seguit, s’aprova per unanimitat la modificació del calendari fiscal 2023 referent a l’Escola 
Bressol Vailets. I a continuació s’aprova el compte general de la corporació i dels seus organismes 
autònoms. A aquest punt hi voten a favor ERC i VdC-CUP, mentre que la resta de grups de 
l’oposició s’hi abstenen. 
 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 

PLE ORDINARI 28 DE SETEMBRE DE 2022



A continuació s’aprova, amb els vots a favor d’ERC i VdC-CUP, i l’abstenció de la resta de grups, 
una modificació de crèdit pel Museu Molí Paperer. Es tracta d’una modificació que permet dotar 
el museu de noves partides econòmiques, necessàries pel seu dia a dia. També es dóna compte al 
ple de dos decrets d’alcaldia, referents a l’aprovació de la baixa de drets reconeguts pendents de 
cobrament procedents d’exercicis tancats, per l’Ajuntament i l’Escola Bressol. 
 
 
LICITACIÓ PER LES OBRES EN LA XARXA D’AIGUA 
 

L’equip de govern presenta la licitació de les obres 
del projecte de la sectorització i mesures de 
sostenibilitat i estalvi de la xarxa d’abastament 
d’aigua potable del municipi de Capellades. 
S’explica que es tracta d’un procediment de 
contractació obert simplificat, que el cost de les 
obres serà de 309.306,82 € i que l’execució serà de 
6 mesos. El projecte permetrà sectoritzar diferents 
zones del poble, i d’aquesta manera controlar els 
consums de cadascun dels sectors, amb la  

col·locació de comptadors d’entrada i sortida. També s’instal·laran vàlvules reductores que 
permetran regular la pressió de l’aigua. Es destaca que és un projecte de poble, necessari i 
sostenible. Els diferents grups s’hi mostren favorables i s’aprova per unanimitat. 
 
Tot seguit, s’aprova per unanimitat la pròrroga del contracte de subministrament elèctric. I 
finalment, abans del torn de precs i preguntes, es voten els dos punts afegits d’urgència: una 
modificació de crèdit per l’Escola Bressol i una modificació de crèdit per l’Ajuntament. Aquests 
dos punts son recolzats per ERC i VdC-CUP, mentre que la resta de grups s’hi abstenen, 
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, C’s pregunta comenta que hi ha un augment de falta de civisme per 
part dels propietaris de gossos, ja que hi ha molts excrements; demana més control policial i des 
de l’equip de govern se li respon que s’intensificarà. També pregunta per l’estat de les 
negociacions amb la Generalitat per la millora del servei de tren i se li diu que aquesta mateixa 
setmana hi haurà una reunió. També demana una millora del “pipi-can” i estudiar la instalꞏlació 
d’una tanca al parc de La Bassa. 
 
El PSC pregunta per les obres de la carretera C-15. Comenta per la possibilitat de que es desviï el 
transit per dins del poble, i demana fer un pla per tal que no hi hagi molta afectació. L’alcalde 
explica que s’estan fent reunions amb la Policia Local per estudiar-ho. De moment, avança que es 
prohibirà el pas de camions per la Ronda Capelló. També en referència amb les obres de la C-15, 
JxC pregunta si ja hi ha el nou projecte i demana estudiar-lo per fer alꞏlegacions. Des de l’equip de 
govern s’explica que s’està fent un projecte alternatiu, que està previst rebre durant el mes 
d‘octubre. També explica que en el seu moment ja es van fer alꞏlegacions al projecte original, i 
que un cop estigui el nou projecte s’estudiarà. Finalment, JxC també diu que al final de la Ronda 
Capelló, davant de Cal Munné, hi ha una tanca de fusta trencada i demana arreglar-la. 
 
No hi ha cap intervenció del públic i per tant, es dóna el ple per acabat. 
 
 


